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Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

§2 Preliminärer

a) Mötets behöriga utlysande och mötets beslutsmässighet

b) Föreg̊aende mötesprotokoll

c) Fastställande av dagordning

d) Adjungeringar

e) Uppföljning av beslut

§3 Val av

a) Mötesordförande

b) Mötessekreterare

c) Justeringsmän tillika rösträknare
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2024-10-10

§4 Meddelanden

a) Programledning

i. Elektroteknik Jimmy Ehnberg

ii. Medicinteknik Xuezhi Zeng

b) K̊arfullmäktige, FuM FuM-ledamot

c) K̊arledningen Siri Moberg

d) K̊arens utskott

i. KU Hanna Petersén

ii. NU Christoffer Johansson

iii. UU Elin Johansson

iv. SU Tilda Björendahl

v. ArmU Edvin Axelsson

e) Institutionsr̊ad

i. Elektroteknik Victor Rasmusson

ii. Mikroteknologi och nanovetenskap William Haag

f) Styrets arbete Hanna Petersén

i. Uppföljning av verksamhetsplan

ii. Representation

iii. Övrigt

g) Uppläsande av verksamhetsrapporter

h) Övriga meddelanden

i. Reseberättelse E6

§5 Fastställande val av

a) Elektra

i. Chefredaktör - Ludvig Eriksson
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§6 Val av

a) Valberedning

i. Styrelserepresentant - David Törnkvist

ii. Representant årskurs 1 - Malin Edofsson

iii. Representant årskurs 2 - Hugo Sahlin

iv. Representant årskurs 3 - Elin Johansson (Medtek)

v. Representant årskurs 4 - Svante Lysmark

vi. Representant årskurs 5 - Selma Waginder

§7 Propositioner

i. Proposition 1 - Tillägg i stadga (Firmatecknare)

§8 Motioner

i. Motion 1 - Slopa vinstdelning i Kajsabaren

§9 Övriga fr̊agor

§10 Lottoraden LBG

§11 Mötets avslutande

§12 Kallefilm EKAK

Hanna Petersén
Sektionsordförande



Motion - överskrift
Bakgrund
Anledning och motivering osv.

I dagens föreningsarbete i kajsabaren så finns det överflödigt arbete som inte behöver finnas.
Det jag syftar på är självklart vinstdelningen. Vad är egentligen meningen med denna
vinstdelning? Om du frågar mig, så är det bara för att ge kajsa mer arbete! Pengarna stannar
oavsett vinstdelning på samma konto i sektionen (och det gör så att kajsa ser ut att gå med mer
förlust).

Vinstdelningen påverkar även andra kassörer på elektro. De måste bokföra i sina system att de
har en inkomst när man enkelt kan hoppa över detta steg och bara ge kajsabarens styrelse alla
pengar.

Det är helt enkelt en tradition som vi inte behöver längre. Det kan ha funnits mening med detta
förr, men idag finns ingen mening med det.

Yrkande
Med ovanstående som bakgrund yrkar motionären

Att Kajsabaren inte längre ska vinstdela med andra föreningar på elektro.

Undertecknat

Oscar Lindblom
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E-styrets yttrande till motionen - Vinstdelning i Kajsabaren

Bakgrund

Styret anser att det finns ett bra syfte med det vi kallar för vinstdelning i Kajsabaren, men som
egentligen är en intäktsdelning. Vinstdelningen ger föreningarna som h̊aller pub ett erkännande
för det arbete som de lägger ned. Det skapar ocks̊a möjlighet för föreningar att jämna ut sin
budget om de av n̊agon anledning har extra utgifter kopplade till v̊ardslöshet, till exempel mycket
hög depp p̊a grund av d̊aligt städ i en lokal. Föreningen kan d̊a h̊alla en extra pub och f̊a in
pengar som kompenserar för utgifterna.

Som de flesta vet s̊a är dock all ekonomi p̊a sektionen centraliserad. Detta innebär att alla pengar
som sektionens föreningar tjänar in i slutändan hamnar p̊a samma konto. Däremot anser styret
att det finns ett tydligt symboliskt syfte med att föreningarna f̊ar belöning för det jobb de gör
och att föreningarna kan gottgöra för tidigare slarv. Detta innebär s̊aklart att KS har en extra
utgift, men det är en planerad utgift i KS budget och ska därför inte vara ett problem.

Yrkande

Med ovanst̊aende som bakgrund yrkar E-styret

Att avsl̊a motionen.

Ankeborg
den 23 september 2024

E-styret
genom
Hanna Petersén

Hanna Petersén
Sektionsordförande

David Törnkvist
Informationssekreterare
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Proposition 1 - Tillägg i stadga

Bakgrund

Sektionsordförande och Ekonomiansvarig i styret tecknar gemensamt Et-sektionens firma. Det
är dock inte helt lätt att varje år övertyga banken om detta eftersom att det är sv̊art för de att
först̊a hur sektionen är organiserad. Dessutom st̊ar detta i dagsläget enbart i reglementet, och
d̊a n̊agot otydligt p̊a tv̊a olika ställen. För att förenkla bytet av firmatecknare hos banken hade
det varit ett bra första steg att lägga till vilka som tecknar firman även i stadgan, och d̊a mycket
tydligt.

Yrkande

Med ovanst̊aende som bakgrund yrkar E-Styret:

Att lägga till en punkt 6:3:1 i stadgan:

Sektionsordförande gemensamt med Ekonomiansvarig tecknar Et-sektionens firma.

Ankeborg
den 23 september 2024

E-Styret genom

Hanna Petersén
Sektionsordförande

Christian Ristevski
Ekonomiansvarig
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